LA: DOLLAMA DI

2021年3月 第39卷 第2期

·体育人文社会学·

意蕴及价值:我国东北少数民族传统体育项目挖掘与整理

孙 波 49

我国运动休闲特色小镇全生命周期支撑体系探析

展茂浩,石振国55

·体育教育学·

课程思政理念融入大学篮球课程路径研究

解长福,周利民,程才瑞62

残疾人体育教学中操作性动作技能教具改良研究

杨志英,杨安禄,李家龙,等67

职业院校体育教学对学生独立精神和创新意识的培养

王守强 73

·运动训练学与运动人体科学·

JOURNAL OF HARBIN SPORT UNIVERSITY

Vol.39 No.2 Mar.2021

CONTENTS—	

· Doctor Forum ·

Research on the Adjustment Strategy of Sports Industry Layout in Guizhou Province Based on System Dynamics

LI Qiao-xing, PANG Bo, WU Jun-fang 1

The Lack Reasons and Paths of Professional Sports Clubs to Fulfiil Corporate Social Responsibility

Vol.39 No.2 Mar.2021

Research on the Support System of the Whole Life Cycle of Sports and Leisure

Characteristic Towns in Chirl

ZHAN Mao-hao, SHI Zhen-guo 55

·Physical Education Teaching ·

Research on Curriculum Ideological and Political Ideas into the College Basketball Curriculum Path

XIE Chang-fu, ZHOU Li-min, CHENG Cai-rui 62

Research on the Improvement of Teaching AIDS in Physical Education for



本刊声明

本刊现为《中国核心期刊(遊选)数据库》等来源期刊,并许可中国学术期刊(光盘版)电子杂志社在CNKI中国知网及其系列数据库产品中,以数字化方式复制、汇编、发行、信息网络传播本刊全文。该本作与使用此可

